



# CHURCH OF OUR LADY QUEEN OF PEACE

4 Sandy Lane, Singapore 437321 www.queenofpeace.sg  
Secretariat: 6744 2879 Email: admin@queenofpeace.sg

Parish Priest : **Fr Timothy Yeo** 6744 0347  
padre\_tim@queenofpeace.sg  
Assistant Priest : **Fr Francis Lee** 6744 2397  
fsmlee@queenofpeace.sg

14th January 2024

## 常年期第二主日

14/01/2024

借着若翰的引荐，安德肋和另一个门徒立刻前去寻找和拜访耶稣，并与他同住了一天。在这一天中，他们加深了对耶稣的认识，凭他们自己的亲身经验证实了若翰的话：耶稣就是默西亚。如若翰一样，安德肋也立刻把耶稣介绍给他的兄弟伯多禄。除了若翰和安德肋两个人之外，斐理伯是另一个实行圣召使命的好例子。斐理伯把耶稣介绍给纳塔乃耳（若一45）；他又把一些希腊人带到耶稣那里（若十二20-22），并在撒玛黎雅城宣讲基督（宗八4）。

我们每个人都先被天主召叫成为人，我们每个人也都要负起圣召的使命。我们首先要以身作则表现出我们是佩带着天主的名字的人，我们也要把我们所认识的主耶稣基督介绍给别人。因此，让我们感谢天主的召叫，同时也祈求天主帮助我们实行圣召的使命，在我们日常生活中努力宣扬基督。

## 和平之后天主堂

## 堂区通讯

**祝贺：**杨德成神父在1月15日（星期日）庆祝生日。让我们祝贺杨神父生日快乐、主宠日增！

**婴孩领洗：**将在4月6日（星期六）举行。你可在秘书处索取申请表格。

**2024年要理班开课：**第一学段开课日期：1月27、28日。注意：2月10、11日暂停，2月17、18日复课。

**收集旧圣枝：**你可将旧圣枝投入在圣堂内、餐厅前的箱子里。请不要投入包装袋/塑料袋，只需要投入旧圣枝。

**献耶稣于圣殿庆日（2月2日，星期五）：**将有祝圣蜡烛。你可将装上蜡烛的手提袋/包装袋置放在祭台前。请在包装袋上写上你的姓名。请记得在弥撒后取回。

**预告 - 本堂2024年新年联欢会/新春团拜：**日期：2月18日（星期日，正月初九），时间：9 am - 12.00 noon，地点：圣母楼（House of Mary）2楼礼堂。节目：捞鱼生、早餐、歌唱、游戏、幸运抽奖等。爱心奉献：每人 \$10，6岁以下孩童免费。报名：1月14、21、28日及2月4日。欢迎大家报名参加，共聚一堂，欢庆农历新年！主办：堂区华文委员会。

**2024年基督徒合一祈祷周（英语活动）：**向所有基督徒发出的邀请，快来加入我们的祈祷和反思吧！1月19日（星期五）晚上8点，和平之后堂；1月20日（星期六）下午2点，3 Cairnhill 卫理公会教堂（英华小学校内）；1月22日（星期一）中午12点，新加坡圣经公会，7 Armenian Street。欢迎所有基督徒出席。

**嘉诺撒幼儿园 (Canossaville Preschool) 开放日：**日期：1月27日（星期六），时间：9-11 am，地点：1, Sallim Road (Gate 3), S 387621。在2024年1月27日注册你的孩子入学，可获优惠。联络：+6567476554, preschool@caossaville.org.sg。预知详情，请参阅英文堂区周刊消息。

## MASS SCHEDULES

Saturday Sunset : 5:00pm

Sunday : 7.30am (Mandarin), 9:15am, 11am and 5.00pm (English).

Weekdays : 12:15pm & 6:30pm

Public Holiday : 9:00am.

Novena Devotion:

Saturday at 4:15pm.

Sacred Heart Devotion:

1st Friday of the month

Adoration Room :

Open/Close: 10am to 9pm

## Readings:

### Sunday

14 Jan

1 Sam 3:3-10  
1 Cor 6:13-15,  
17-20-  
Jn 1:35-42

### Monday

15 Jan

1 Sam 15:16-23  
Mk 2:18-22

### Tuesday

16 Jan

1 Sam 16:1-13  
Mk 2:23-28

### Wednesday

17 Jan

1 Sam 17:32-33, 37, 40-51  
Mk 3:1-6

### Thursday

18 Jan

1 Sam 18:6-9,  
19:1-7  
Mk 3:7-12

### Friday

19 Jan

1 Sam 24:3-21  
Mk 3:13-19

### Saturday

20 Jan

2 Sam 1:1-4,  
11-12,17,19,  
23-27  
Mk 3:20-21

## Orienting others to God

“Eli then understood that it was the Lord who was calling the boy and he said to Samuel, “Go and lie down, and if someone calls say, ‘Speak, Lord, your servant is listening’” (1st reading). From the first reading and the gospel, we see Eli, John the Baptist and Andrew as those who, in their own times and ways, had oriented others towards God. Due to their faithfulness, the lives of Samuel, John’s disciples and Peter bore fruit in God for generations to come.

In our lives, we have also been blessed by specific persons who have oriented us to God, especially in times of darkness. Today, let us remember them. We thank God for the gift of each of them in our lives and pray for their faithfulness. Let us also be the ones who also orient others towards God, especially those who are close to us.

### Reflective question:

*How can I give thanks to God and others?*

\*Prayer for Living for Liturgical Year B by Verbum Dei Missionaries, Singapore

Second Sunday in Ordinary Time + Year B

## Canossaville Preschool Open House

A mainstream preschool focusing on the holistic development of the child and providing an inclusive environment to support children with hearing loss

On: 27th January 2024 (Saturday)

From: 9am - 1pm

At: 1 Sallim Road (Gate 3)

Scan this QR code to RSVP by 24th Jan 2024

Enjoy discounts when you register your child on 27th Jan 2024!

Contacts:

] +6567476554

☎ preschool@canossaville.org.sg

🌐 canossaville.org.sg/preschool/



## Neocatechumenal Way

Initial Catechesis for Families, Adults & Youth

15th April to 6th June 2024  
(Every Monday & Thursday,  
8pm

Church of the Nativity of the BVM  
1259 Upper Serangoon Road, S (534795)  
Block C, Level 3 Hall C3-1,

All are welcome!  
Walk in, no registration required



## Praying Our Belovedness

17-18 February 2024 @LaSalle House

It is an invitation to reclaim the truth of our Belovedness. As Henri Nouwen said, "Our true spiritual work has to do with letting ourselves be loved fully, completely by God and to trust that in this Love, we come to the fulfillment of our vocation."

Facilitated by Sr. Bubbles Bandojo, RC and team. There will be input sessions, quiet personal time for prayer and reflection with faith-sharing.

Register at <https://forms.gle/prCe841pCq35HTdy5>

## Restore, Rekindle and Renew your marriage at the ME Weekend!

The next **Marriage Encounter Weekend** scheduled for **1 to 3 Mar 2024** or **5 to 7 Apr 2024**. Contact Reenie at 9676 7889 or email at mewkend@gmail.com. Weekend in Mandarin and Bahasa Indonesia are also available. Please write or call to enquire.

## Queen of Peace Parish

# Happy Birthday

Fr Timothy,

15th January

"May your Birthday be filled with graces, blessings and favours of the Lord and may your laughter never cease."



## 2024 Catechism Dates

START OF 2024 TERM 1 : 27 & 28 January 2024

NO CATECHISM ON 10 & 11 Feb 2024.

Sessions will resume 17/18 Feb 2024.



## Week of Prayer for Christian Unity 2024

An Invitation to All Christians  
Come and join us in Prayer and Reflection

19th Jan (Fri) 8pm  
Church of Our Lady Queen of Peace

## Collection of old palms till Sunday 4/2/24

Please deposit your palms at the collection boxes located at the back and middle of the Church and/or outside Queen of Peace Hall.

Kindly remove the carrier bags before depositing them in the boxes



## 2 February 2024—Feast of the Presentation of the Lord & Blessing of Candles

If you wish to have your candles blessed, please write your names on your carriers bags and place them on the table in front of the altar. Kindly collect your candles after Mass .



## Infant Baptism

Please contact Parish Office at 67442879 or email: admin@queenofpeace.sg

## Wedding

Arrangements for a Church Wedding should be made at least **12 months in advance** with the priest of the parish. For enquires, please email: admin@queenofpeace.sg

## Funeral & Booking of Wake's Hall

Please contact Secretariat at 67442879 for the availability of the Priests, Prayer Halls and Church before making arrangement for funeral Mass, cremation or burial.

## Infant Baptism—

Next schedule date is on Sat, **6 April 2024**

Please submit application forms together with documents to Parish Office.

